
1 

 

OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

Z A P I S N I K 
26. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  30.1.2018 ob 17. uri, 

v vaško-gasilskem domu v Žižkih. 
 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, mag. Marija Horvat, dr. Matej Kolenko, Dominik Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, Dušan Utroša, 
mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
Odsotna: Matej Kranjec in Anton Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar  - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – 
predsednica NO.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 13 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je pod 

Ad/2 
predlagal naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 26. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 25. redne, 5. in 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Predstavitev proračuna Občine Črenšovci za leto 2018, 
5. Obravnava in sprejem letnega načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci v 

letu 2018, 
6. Obravnava in sprejem elaborata o oblikovanju cen odvajanja in čiščenja odpadnih voda za leto 

2018, 
7. Obravnava in sprejem elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo za leto 2018, 
8. Tekoče zadeve in 
9. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnikov 25. redne seje in 5. ter 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine 
Črenšovci. Glede na obravnavano dokončno poročilo na 25. seji, kjer je povedano in v poročilu zapisano, da bo o 
izvedbi nadzora NO obvestil pristojno ministrstvo in Računsko sodišče, je župan vprašal predsednico NO o 
povratnih informacijah. 
 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je povedala, da so s strani Ministrstva za javno upravo in Računskega 
sodišča RS bila posredovana mnenja, ki jih bo predstavila na naslednji seji OS. 
 
Miha Horvat, član OS, je opozoril na napako na četrti strani pri njegovem odgovoru glede podeljenih sredstev 
petim in ne sedmim podjetnikom. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2018-177: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 25. redne seje OS popravkom besede »sedmim« na 
»petim« in zapisnika 5. in 6. dopisne seje OS. 
 
Ad/4 
Župan je podrobno predstavil predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2018. Zahvalil se je vaškim odborom 
za posredovanje predlogov ter predstavil stališča do predloženih predlogov vaških odborov in PGD Črenšovci in 
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opozoril na delovanje Gasilske zveze Črenšovci. Svetnike je pozval k soglasju za podpis pogodbe sanacije 
objekta Kleklov dom in izgradnje pločnika v Trnju (tretja faza), saj bi se dela lahko že začela in pojasnil, da v letu 
2017 pogodb še ni bilo možno podpisati zaradi pritožbenih rokov, čeprav je postopek izbire bil zaključen.  
 
V razpravi o soglasju k podpisu pogodbe so sodelovali svetniki Anton Radman, Stanko Bohnec, Dušan Utroša, 
Roman Kolenko in Miha Horvat, ki so bili mnenja, da pogodbe brez sprejetega proračuna ni možno podpisati in 
poudarili, da se s takim načinom dela ne strinjajo, predvsem je nesprejemljivo neinformiranje svetnikov.  
 
Ivan Rajtar, član OS, je poudaril, da je izgradnja pločnika v Trnju na tretji fazi nujna, saj je to najbolj nevaren 
odsek na celotni trasi izgradnje pločnikov. Na vprašanje o tako visoki cen,i je župan pojasnil problematiko selitve 
cestišča na desno, da se lahko pločnik dela na levi strani. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je pojasnil, da je VO Gornja Bistrica predlagal sanacijo tudi sakralnih objektov, ker je s 
strani Župnije Črenšovci bilo povedano, da so zemljišča na katerih stojijo v lasti občine. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je ponovno opozori na nevaren odsek Trnje-Odranci in predlagal, da ponovno o 
problematiki seznanimo Direkcijo za ceste in zahtevamo ureditev križišča s krožnim prometom. Pridobijo se naj 
podatki o prometnih nesrečah v zadnjih letih. 
 
Župan je povedal, da bodo predlog proračuna obravnavali odbori OS, z deli na investicijah pa počakamo do 
sprejetja proračuna. 
 
Ad/5 
Župan je predstavil predlog letnega načrta razpolaganja s stvarnim premoženjem za leto 2018. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da bi se seznam vseh nepremičnin v lasti občine, ki se nameravajo 
prodati, objavil na spletni strani občine. To bi bila kot informativna objava, brez cen, vendar dobrodošla za vse 
potencialne kupce. Predlogu se je pridružila tudi svetnica mag. Marija Horvat. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-26/2018-178: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine 
Črenšovci v letu 2018. 
 
Ad/6 
Župan je predstavil elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja v Občini 
Črenšovci za leto 2018 za javno službo odvajanje in čiščenje odpadnih voda. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predstavil stališče Odbora za infrastrukturo in komunalo, ki predlaga, da se predloženi 
elaborat posreduje OS v obravnavo in sprejem. 
 
Dr. Mateja Kolenka, člana OS, moti količina vodnih izgub in kako jih zmanjšati, sicer pa elaborat podpira. 
 
Na vprašanje Romana Kolenka, člana OS, zakaj razlika v številu priključkov pri enem in drugem elaboratu je 
župan pojasnil, da je vodovodnih priključkov več kot kanalizacijskih, npr. nepozidana stavbna zemljišča, bloki… 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da ni prav, da se pri novogradnjah, ki še niso naseljena obračunava 
omrežnina. 
 
Po končani razpravi je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-26/2018-179: 
Elaborat o oblikovanju cen storitev odvajanja in čiščenja ter omrežnine za odvajanje in omrežnine za 
čiščenje za kanalizacijski sistem v Občini Črenšovci, ki ga je izdelal izvajalec GJS oskrbe s pitno vodo-
režijski obrat, se sprejme v predloženi vsebini. Sklep stopi v veljavo z dnem sprejetja, cene omrežnin in 
cene storitev odvajanja in čiščenja se uporabljajo od 1.1.2018 dalje. 
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Ad/7 
Župan je predstavil Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja za 
javno službo oskrba s pitno vodo in pri tem podrobneje obrazložil ceno storitve gospodarske javne službe oskrba 
s pitno vodo, ki  je sestavljena iz omrežnine in vodarine. Predstavil je tudi prilogo 4 – stopnjo izkoriščenosti 
zmogljivosti infrastrukture javne službe. Mnenja je, da cene niso ekstremne, so sprejemljive in primerljive. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je predstavil stališče Odbora za infrastrukturo in komunalo, ki predlaga, da OS sprejme 
elaborat. Cena je sicer višja od sedanje, vendar primerljiva z drugimi občinami. 
 
Miha Horvat, član OS, je predstavil primerjavo, ki je jo pripravil in ugotavljal, da bi gospodinjstvo pri povprečni 
letni porabi 139 m3 plačalo 78 % več kot zdaj, oziroma v primeru enočlanskega gospodinjstva ob ocenjeni porabi 
70 m3 na leto kar za 103 % višji znesek od sedaj veljavnega cenika kar se mu zdi nesprejemljivo. Predlagal je, da 
cena vode ostane ista in da občina omrežnino subvencionira. 
 
Župan je pojasnil, da si z uvedbo subvencije nakopamo več posledic: plačilo do EKO-PARKA in plačilo davka ter 
obveznosti do prihodnjih proračunov. 
 
Dušan Utroša, član OS, je bil mnenja, da se ne gre v enormni dvig in predlagal, da ceno zvišujemo postopoma, 
npr. v treh delih oziroma, da se letos omrežnina subvencionira v višini  75 %, naslednje leto 50 % in tretje leto 25 
%. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je povedal, da razmišlja isto kot predhodnika in ne podpira predlaganega dviga. 
Soglaša, da se cena omrežnine subvencionira. 
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da vzdrževanje sistema, ker je novo, še ni potrebno, prav tako ni potrebno 
vračunati števce, ki se bodo menjavali šele čez 5 let. Soglaša, da se cena omrežnine subvencionira. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da podpira predlog Dušana Utroša, da se cena zvišuje postopoma oziroma 
postopoma uveljavlja subvencija cene vode za gospodinjstva.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je prav tako mnenja, da je predlagani dvig nesprejemljiv, saj občani z novim tako 
velikim vodovodnim sistemom niso pridobili nič oziroma manj. Potrebno je najti rešitev za manjši dvig cene vode. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da podpira postopen dvig cene vode. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da je vodarina v znesku kot je izračunana v elaboratu, omrežnina za 
priključek DN < 20 pa naj bo 1,07 €/mesec, razlika se subvencionira.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog cene omrežnine v višini 1,07 €/mesec brez DDV. Za 
predlog je glasovalo 8 svetnikov. Župan je ugotovil, da je sprejet SKLEP štev. 0320-26/2018-180: 
Omrežnina za priključek DN < 20 znaša 1,07 €/mesec brez DDV. Razlika se subvencionira iz proračuna 
Občine Črenšovci.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-26/2018-181: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Elaborat o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih 
javnih služb varstva okolja za javno službo oskrba s pitno vodo s prilogo 4 – stopnja izkoriščenosti 
zmogljivosti infrastrukture javne službe. 
 
Ad/8 
/ 
 
Ad/9 
Miha Horvat, član OS, je povedal, da je svetniška skupina posredovala OS kar nekaj predlogov in bi bilo prav, da 
bi jih svetniki dobili na mizo, o njih razpravljali in glasovali. Predstavil je predloge svetniške skupine NSi in sicer: 
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1. predlog o uvedbi posebne 20 % olajšave za plačilo vrtca za tiste vlagatelje, ki rešujejo stanovanjsko 
vprašanje v Občini Črenšovci s stanovanjskim kreditom. 

 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je OS že sprejel oprostitev plačila vrtca za vse otroke v mesecu avgustu, 
ki se izvaja in da je predlagana zadeva lahko precej varljiva. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da se mu ob tem predlogu odpira vprašanje do tistih, ki pa ne morejo najeti 
stanovanjskega kredita.  
 

2. predlog novih zneskov stimulacij za študente ob vpisu v višji letnik, ki so posledica rasti življenjskih 
stroškov v Republiki Sloveniji, ki bi znašali za višješolski strokovni program 110,00 €, visokošolski 
strokovni program ali 1. Bolonjsko stopnjo (VS in UN) 125,00 €, in za univerzitetni program ali 2. 
Bolonjsko stopnjo 140,00 €. 

3. predlog  ureditve sprehajalnih poti ob reki Muri, v začetku počistiti območje, da bo pot ob Muri normalno 
prehodna, pozneje pa ureditev v smislu gozdno-učne poti ali rekreacijske poti s pripomočki za vadbo. 

4. predlog, da se komunalni prispevek zniža vsem, ki prvič rešujejo stanovanjsko problematiko za 50 %. 
 
Župan je povedal, da bo o predstavljenih predlogih  občinski svet  razpravljal in odločal ob obravnavi proračuna 
za leto 2018, saj vsi predlogi posegajo v proračun. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal, da se ob kolesarski stezi Črenšovci – Trnje namestijo na kandelabre koši za 
smeti, saj je na tej relaciji veliko plastenk in drugega odpada. 
 
Župan je na vprašanje svetnika Dušana Utroša in pripombo, da bi bilo dobro, če bi bili svetniki obveščeni, pojasnil 
sanacijo hiše in dvorišča v Črenšovcih katere lastnik v zapuščinski zadevi je postala Občina Črenšovci. Prav tako 
je pojasnil zakaj so se zbirala informativna soglasja na trasi Žižki – Velika Polana in povedal, da bo projekt vodila 
ena izmed občin UE. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je vprašal ali se bodo tudi na Bistrici zbirala informativna soglasja. Župan je pritrdil. 
 
Dušana Utroša, člana OS, je zanimalo ali je predvideno pri paviljonu EXPO tudi sodelovanje naše občine. 
 
Župan je povedal, da nas vabijo, da sodelujemo vendar se bomo o tem odločali glede na to kako bomo udeleženi 
pri upravljanju. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da imajo tudi ostali svetniki in posamezni vaški odbori veliko predlogov, ki 
jih včasih potem predlaga svetniška skupina NSi kot svoje. Vseh predlogov ni možno obravnavati na sejah OS. 
Župan je tisti, ki odloča kaj se bo obravnavalo in o čem se bo odločalo na sejah občinskega sveta. 
  
Anton Radman, član OS, je povedal, da tudi njega moti, da se svetniška skupina NSi predstavlja kot, da je vse 
kar je na OS sprejeto njihova zasluga. Tako je izhajalo tudi iz predprazničnega letaka, ki je bil razposlan vsem 
gospodinjstvom v občini. Kar se je v občini naredilo smo naredili vsi s sprejemom določenih odločitev in ne samo 
NSi. Glede na ime stranke, si tega ne bi smeli privoščiti. Predlagal je, da je naslednja seja OS na Srednji Bistrici, 
ker je v današnjem prostoru mrzlo. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan je župan sejo zaključil ob 21.10   
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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